
 
  
 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  
VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING 17 APRIL 2024 (på Klevsvik) 
   
Närvarande  Frånvarande 

Jan Berntsson  Gisela Magnusson 

Tuija Riuttanen 

Karin Andersson 

Cecilia Ericsson 

Lina Gustavsson 

Manuela Gustavsson 

Hanna Lundqvist 

Monica Rohland 

Åse Arnvik 

 
 
 
Mötets öppnande 
Jan hälsade mötesdeltagarna välkomna och öppnade mötet. 

 

Dagordningen 
Publicerad i styrelsens Facebook-grupp, så alla hade sett den innan. 

 

Val av justerare 
Cecilia valdes till justerare. 

 

Närvaro 
Nio deltagare, så mötet är beslutsmässigt. 

 

Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll från den 12/3 gicks igenom med följande kommentarer och beslut. 

- Ej arrangera en till godkänd tävling under vår/sommar 

- Hemsidan skall fräschas upp: inaktuell info tas bort, länkar uppdateras, förnya info fr styrelsen mm. 

Lina påbörjar och ansvarar. 

 
Föreningens sektioner 
 

Tävling 

1. Årets KM för föreningen blir den 22 september på Klevsvik Gård. Bana och domare är bokade för 

tävlingen. 

2. Vaccinera klubben mot doping: Jan är antidopingsansvarig för Vinir och har tagit fram en 

antidopningsplan som kommer läggas på Vinirs hemsida samt på föreningens FB sida. Alla i 

styrelsen skall göra kunskapstestet och EU-utbildningen ”Ren vinnare”. Samtliga medlemmar 

kommer också att uppmanas att genomföra utbildningen. 

3. Eventuellt anordna ett Skojmästerskap: i nuläget ansvarar fritidssektionen för frågan och kommer ta 

upp den för diskussion och beslut på sektionens nästa möte. Fritid- och tävlingssektionen kommer 

dock hjälpas åt vid ett genomförande. Föreslaget datum är sista helgen i oktober och plats är Sinntorp 

med Klevsvik som reservalternativ.  
 



Ungdom 

Föreningen har ett väldigt litet underlag för att bedriva ungdomsverksamhet. En analys av medlemsregistret 

avseende antalet ungdomar som finns föreningen är gjord. Analysen är tänkt som en utgångspunkt för hur 

föreningen kan bedriva och utveckla ungdomsverksamheten. Se vidare förslag nedan under Övriga frågor. 

 

Fritid 

För att få fler medlemmar engagerade i fritidssektionen så kommer det bjudas in till ett möte där samtliga 

intresserade medlemmar är välkomna. Inför detta möte så är ett förmöte inbokat, för ansvariga i 

fritidssektionen i styrelsen, till tisdag v 17. 

 

Ekonomi 
1. Ekonomiska läget: Jan har fått balans- och resultatrapport för perioden 2401-02 av Gisela, tillgångar 

ca 150 tkr på kontot (exklusive 53 800 kr i medlemsavgifter), lite avgifter och inget annat aktuellt 

just nu så ekonomin god. 

2. Löpande ekonomiska transaktioner: Jan kommer inom kort ha fått behörighet till föreningens 

internetbank. 
 

 

Övriga frågor  

• Rapport från Framtidskonferensen och Riksmötet. Jan, Karin och Lina rapporterade från 

olika seminarier från Framtidskonferensen och Riksmötet. Några axplock därifrån: info om 

Sverigeritten 2024 och Islandshästens dag 1/5, vidare hur fördelningen ser ut mellan fritids- och 

tävlingsryttare; 80 % är fritidsryttare och 20 % är tävlingsryttare samt att det finns ett antal 

drönare att nyttja, vilka bidrag som går att söka samt att medlemsavgiften för ungdomar (upp till 

26 år) har sänkts till 100 kr. Om detta och mer finns att läsa på Sifs hemsida.  

• Islandshästens dag 1/5: föreningens aktivitet kopplat till dagen är en fototävling där vinsten är 

ett presentkort på 300 kr. 

• Analys medlemsregister: För året 2024 så har föreningen totalt 208 st medlemmar där yngst är 

12 år och äldst är 82 år. Av dessa 208 st är 45 st medlemmar under 26 år. Fördelningen, mellan 

yngst bland ungdomarna, alltså 12 år och upp till 26 år, är jämn.  

 

Förslag: en mejl med en enkät/frågeformulär går ut till ungdomarna i föreningen tillsammans 

med info på FB och hemsida att detta görs, Jan ansvarar och tar med ett förslag till nästa 

styrelsemöte, Lina är behjäplig med formuläret.  

 

Liknande upplägg med enkät/frågeformulär till 65 plussarna. Jan ansvarar även här och tar 

kontakt med Lena Liedberg. 

 

• Status föreningscertifikat: Frågan bordläggs till nästa möte.  

• Öppet möte med fritid: förmöte är inbokat v 17. 

• Klubbkläder: föreningen önskar ta fram klubbkläder, förslag är en väst o en t-shirt. Tuija och 

Monica ansvarar och gör en research till nästa styrelsemöte. Karin letar fram loggan. 

• Policy för sponsring: styrelsen uppdaterar sig på nuvarande policy för sponsring, behövs en ev 

revidering. Blir en punkt på nästa styrelsemöte. 

• Vinir 10 års jubileum: nästa år fyller föreningen 10 år, hur vill vi fira och uppmärksamma det? 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Att publicera 
Presentation av styrelsen – påminnelse; alla skriver en presentation och skickar till Karin snarast. 
 

Nästa möte (plats & tid)  
20 maj kl. 18:30 klevsvik 

 

Mötet avslutas 

Vid protokollet: Åse Arnvik                                   

 

 

 Justerat: via mejl av Cecilia Ericsson 240429. 

 

 


